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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Ki és milyen alapon engedélyezte Curtisnek iskolai 
drogprevenciós előadások tartását?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!
 
A  2021.  évi  LXXIX.,  önök  által  gyermekvédelminek  becézett,  valójában  homofób  törvény  a
pedofil bűnelkövetőkkel szembeni szigorúbb fellépésről, valamint a gyermekek védelme érdekében
egyes törvények módosításáról beiktatta a 9/A §-t a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC.
törvénybe. Nevezett szakasz rendelkezése értelmében szexuálitásról, drogprevencióról szóló iskolai
foglalkozást  az  intézmény  saját  pedagógus-munkakörben  foglalkoztatott  alkalmazottján,  az
intézményben  iskola-egészségügyi  szolgálatot  ellátó  szakemberen  és  az  intézménnyel  kötött
együttműködési megállapodással rendelkező állami szerven kívül csak nyilvántartásba vett szakértő
és civil szervezet tarthat. E nyilvántartás rendszerét azonban a törvény hatályba lépése óta eltelt
három és fél év alatt sem sikerült megalkotni. Január 9-én ugyan a Belügyminisztérium közzétette a
nevelési-oktatási intézmények működéséről és a köznevelési intézmények névhasználatáról szóló
20/2012.  (VIII.  31.)  EMMI  rendelet  módosításáról  szóló  rendeletének  tervezetét,  ami  ezt  a
problémát legalább részben megoldaná, ez a módosítás azonban mindeddig nem lépett hatályba.
 
Szalay-Bobrovniczky  Vince,  a  Miniszterelnökség  helyettes  államtitkára  azonban  február  25-i
facebook-bejegyzésében  reklámoz  egy  civil  iskolai  drogprevenciós  előadás-sorozatot,  ami  ezek
szerint engedély nélkül működik. Mi több, a telex érdeklődésére a Miniszterelnökség azt is közölte,
hogy a programot tavaly 20 millió forinttal támogatták.
 
Kérdezem ezek után miniszterelnök urat:
 

1. Mikorra várható annak a miniszteri rendeletnek az elfogadása, amely szabályozza a 
szexuálitásról és drogprevencióról szóló iskolai foglalkozás tartására jogosult szakértők és 



civil szervezetek nyilvántartását?
2. Tartott-e már iskolai drogprevenciós előadást a helyettes államtitkár úr által reklámozott 

Széki Attila?
3. Amennyiben igen, melyik iskolában, mikor és milyen engedéllyel?
4. Amennyiben nem, mire kapta a program tavaly a 20 milliós támogatást? 
5. Nem gondolják-e, hogy a kábítószer elleni küzdelemben csakugyan alapvető fontosságú 

iskolai drogprevenciós foglalkozásokat éppen az említett rendelkezés lehetetlenítette el?
6. Biztosak-e abban, hogy a rendeletben még nem is szabályozott iskolai előadás 

megtartásával elsőként a korábban saját bevallása szerint is súlyos drog- és 
alkoholproblémákkal küzdött Curtist  kell megbízni?

 
 
 
Budapest, 2025. 03.04.
 
 
Tisztelettel:
 
Sebián-Petrovszki László                                                                                         
Demokratikus Koalíció                                                                         
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